
 

heemkundekring 

de Heerlijckheijd Nispen 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN HEEMKUNDEKRING DE 
HEERLIJCKHEIJD NISPEN. 
 

Datum: Donderdag 1 maart 2018 

Locatie: Dorpshuis Nisipa, Bergsebaan 8 4709 AN Nispen 

Aanwezig: 5 leden van het bestuur en 15 leden 

Afwezig met kennisgeving: Dhr. G. Uijt de Haag te Oost-Souburg 

 
1. Opening en vaststellen agenda. 

De aanwezigen worden verwelkomt met koffie/thee en een appelflap erbij. Voor aanvang van de 
algemene ledenvergadering worden er dia’s vertoond van de activiteiten in 2017. 
De voorzitter opent de vergadering om 20.05 uur. Hij stelt voor om ruim de tijd te nemen voor 
agendapunt 8. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Vaststellen verslagen. 
De verslagen worden doorgenomen door secretaris I. Aerden. 
 

a. Verslag algemene ledenvergadering 2017. 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

b. Jaarverslag 2017. 
Dhr. H. Baselier merkt op dat in paragraaf 7.3 de datum 1 oktober staat vermeld, dit moet 21 oktober 
zijn. Het verslag wordt verder ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Rekening en verantwoording over 2017. 
Penningmeester K. Schrauwen licht de balans en verlies- en winstrekening toe. Er werd ingeteerd op 
het eigen vermogen. Enkele betalingen van de eigen bijdrage van de deelnemers aan het project 
Historische Boerderijnamen staan nog open. Het tekort op de uitgave van het begeleidend boekje 
wordt aangevuld door een donatie uit het boekenfonds van Brabants Heem. Het exploitatietekort van € 
650 wordt aan de voorzieningen onttrokken. 
De kosten voor de ledenuitstap waren hoger dan begroot, maar er stonden ook extra inkomsten 
tegenover vanwege het aantal deelnemers dat groter was dan verwacht. Het project Historische 
Boerderijnamen zal de heemkundekring per saldo niets kosten. 
Dhr. A. van Hees neemt het woord namens de Commissie Rekening en Verantwoording. Mevrouw G. 
Aerden was bereid gevonden om de vacature in de commissie in te vullen, maar kon niet bij de 
kascontrole aanwezig zijn. Bij de kascontrole hebben mevr. J. Cleiren-Verbocht en hijzelf de 
administratie in goede orde aangetroffen. Hij stelt namens de Commissie Rekening en Verantwoording 
voor om decharge te verlenen aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid.  
 

4. Benoemen Commissie Rekening en Verantwoording over 2018. 
Dhr. A. van Hees mag nog een jaar zitting hebben in de commissie; mevrouw J. Cleiren-Verbocht en 
mevrouw G. Aerden nog twee jaar. Er hoeft derhalve geen nieuw lid benoemd te worden 
 

5. Vaststellen begroting 2018. 
Dhr. A Stoop vraagt wat de beeldbak precies is. De voorgestelde begroting wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 
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6. Bestuursverkiezingen. 
De heren R. Leijdekkers en T. Rens zijn aftredend. Beiden hebben zich herkiesbaar gesteld. Er hebben 
zich geen tegenkandidaten gemeld, zodat beiden bij acclamatie worden herkozen. 
 

7. Vaststellen activiteitenprogramma 2018. 
Bestuurslid T. Rens presenteert het activiteitenprogramma voor 2018. De winterwandeling heeft plaats 
gevonden op 18 februari j.l. De heemkundekring doet ook dit jaar mee aan de Rabobank Clubkas 
Campagne. Op 31 maart wordt er een flyer verspreid; de stemperiode is van 4-16 april. De 
inloopochtenden in het ErfgoedCentrum zijn op 7 april en 6 oktober. De ledenuitstap wordt 
georganiseerd op 29 april met als bestemming Zeeland. In Middelburg wordt een stadswandeling 
gemaakt en na de lunch bezoeken we het Watersnoodmuseum in Ouwerkerk. Op 26 april is de 
heemkundekring aanwezig op de Nispense braderie met een rommelmarkt waarvoor daags tevoren 
bruikbare spullen kunnen worden aangeleverd. Ook zal de kring op 23 september aanwezig zijn op het 
Roosendaals Treffen. De fietstocht staat op 16 september op het programma. Het jaarboek 2018 zal 
gepresenteerd worden op 18 oktober. In november doet de heemkundekring mee aan de jaarlijkse 
regionale heemkundequiz. 
 

8. Perspectief heemkundekring op langere termijn. 
Het bestuur wil op deze avond uitgebreid de tijd nemen om met de leden van gedachte te wisselen 
over een aantal ontwikkelingen. 
 

 Ledenbestand: De heemkundekring presenteert zich op de jaarlijkse braderie, is actief op 
sociale media, er verschijnen regelmatig artikelen in de regionale pers. Op welke manier zou 
men nieuwe leden aan kunnen werven? Dhr. A. van Hees oppert het idee om een combi-
lidmaatschap in te stellen in samenwerking met andere verenigingen. Dhr. R. Konings stelt voor 
om dit aan de orde te stellen bij het Nispens voorzittersoverleg dat later deze maand gehouden 
wordt. Ook het logo zou volgens hem gemoderniseerd kunnen worden. Dhr. A. Stoop stelt voor 
om een wervend praatje te houden op de basisschool. Dhr. H. Baselier merkt op dat er een 
algemene tendens is dat bij verenigingen het ledenaantal terug loopt. Dhr. P. Hectors stelt voor 
om visitekaartjes weg te leggen bij winkeliers. Dhr. C. Uijtdewilligen vindt dat de 
heemkundekring vooral moet zorgen om zichtbaar te blijven. Dhr. R. Konings vult aan dat er 
strak op moet worden toegezien dat er bronvermeldingen zijn als er materiaal van de 
heemkundekring wordt gebruikt. 

 Contributie: De contributie is in 2016, ’17 en ’18 telkens met één Euro verhoogd. 
Penningmeester K. Schrauwen merkt op dat de kosten voor deelname aan de Brabant Cloud 
van € 420 per jaar hier nauwelijks mee opgevangen kunnen worden. Dhr. C. Uijtdewilligen 
merkt op dat de huur voor de ruimte in het Wit Gele Kruisgebouw een nog veel zwaardere 
financiële last is. De leden verwachten voor hun lidmaatschap vooral een mooi boekje. Dhr. A. 
Luiken vindt dat daarvoor best een extra bedrag gevraagd mag worden. Dhr. R. Konings vraagt 
of er leden opzeggen vanwege één Euro contributieverhoging. 

 Bestuur en actieve leden: Penningmeester K. Schrauwen is bereid om een volledige termijn af 
te maken. Aan de leden wordt gevraagd om mogelijke kandidaten voor het bestuur voor te 
dragen. 

 Huisvesting: Voor de ruimte in het Wit Gele Kruisgebouw is de heemkundekring jaarlijks € 1.750 
huur verschuldigd. In de toekomst verhuizen de activiteiten van het Wit Gele Kruisgebouw 
mogelijk naar de heringerichte kerk. Ook daar zal huur gevraagd worden voor het gebruik van 
ruimte. Als reactie op de vraag vanuit de leden of er nog een andere locatie beschikbaar is 
merkt dhr. H. Baselier op dat die zoektocht al vaker zonder succes is gedaan. Dhr. A. van Hees 
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stelt voor om in de kerk een soort museum in te richten. Hij vraagt zich af waarom dat de 
heemkundekring geld moet kosten. Dhr. C. Uijtdewilligen wijst op het voordeel dat in de kerk de 
collecties gemakkelijk toegankelijk zijn voor belangstellenden. De optie vanuit de leden om de 
semipermanente ruimte die nu op het terrein van Nisipa staat naar de kerk te verplaatsen lijkt 
niet reëel. 

 Brabant Cloud: Om kosten te besparen zou de heemkundekring gebruik kunnen maken van de 
website van het West Brabants Archief om de ruim 6.000 afbeeldingen uit de collectie te 
ontsluiten voor het publiek. Diverse heemkundekringen doen dat al. Nadeel is dat je de 
beeldbank dan niet zelf kunt beheren en er mogen geen dubbele afbeeldingen zijn (die het 
archief zelf ook in de collectie heeft). Dhr. C. Uijtdewilligen merkt op dat het bij de Brabant 
Cloud om meer gaat dan alleen foto’s en ansichten. Hij wijst er ook op dat de Nispense 
heemkundekring niet de enige is die gebruik maakt van de Brabant Cloud. De professionele 
archiefdiensten zouden hun materiaal het liefst niet gratis ter beschikking stellen. Dhr. H. 
Baselier vraagt of je de foto’s dan nog in de originele bestandsgrootte kunt downloaden. De 
voorzitter antwoordt dat dit dan via het eigen (backup)bestand moet. Dhr. A. Luiken vraagt of er 
veel gebruik gemaakt wordt van de beeldbank. Dhr. C. Uijtdewilligen antwoordt dat dit het geval 
is. De beeldbank is volgens hem ook een stukje promotie van de heemkundekring; waar kies je 
voor: fietstochten e.d. of verzamelen. Penningmeester K. Schrauwen stelt voor om een enquête 
te houden onder alle leden. Dhr. H. Baselier merkt op dat dit al vaker gedaan is. Hij vindt dat 
ook het jaarboek erbij betrokken moet worden. Dhr. R. Konings vindt het belangrijk dat dingen 
bewaard blijven voor het nageslacht. Is het mogelijk om een andere drukker te vinden voor het 
jaarboek of advertenties te plaatsen op de Brabant Cloud. Mevr. C. Daniëls vraagt of er in 
Nispen sponsors te vinden zijn. 

 Focus op beperkt aantal kernactiviteiten: De heemkundekring is al gestopt met het jaarlijks 
organiseren van een tentoonstelling. Het activiteitenprogramma heeft al jaren dezelfde 
kernactiviteiten: excursie, inloopochtenden, presentatie jaarboek, fiets- en wandeltocht. Dhr. H. 
Baselier is van mening dat een tentoonstelling organiseren niet waardevol is, gezien het relatief 
geringe aantal bezoekers. Dhr. R. Konings vraagt zich af of de inloopochtenden zinvol zijn, 
gezien het aantal belangstellenden. Dhr. C. Uijtdewilligen stelt voor om de fiets- en wandeltocht 
niet meer op eigen gelegenheid te doen en er een doel aan te koppelen, zoals in het verleden 
wel is gedaan met de kleine middagexcursies. Dhr. R. Konings is het opgevallen dat aan de 
wandeltocht een paar jonge gezinnen meededen. Dhr. J. van der Sanden merkt op dat fiets- en 
wandeltochten en ledenuitstap budgetneutraal moeten zijn. Penningmeester K. Schrauwen 
merkt op dat dit mede afhankelijk is van het aantal deelnemers. Er zou bij de deelnameprijs 
geen onderscheid meer moeten worden gemaakt tussen leden en niet-leden. 

 Verdergaande samenwerking met andere (Nispense) organisaties: Dhr. R. Konings pleit voor 
het meer afstemmen van activiteiten op elkaar. Dhr. A. van Hees stelt voor om de ledenuitstap 
gezamenlijk met de KBO te organiseren. Hij pleit ook voor samenwerking met ‘de heerlijckheijd’ 
van het bewonersplatform. Dhr. R. Konings wijst op de mogelijkheid tot samenwerking van de 
heemkundekringen van Nispen, Wouw en Schijf. Dhr. A. van Hees merkt op dat NSV een 
koepelfunctie vervult bij evenementen als D’n ‘Ooploop en Avondkerstloop. Ook de organisaties 
van Kindervakantiewerk trekken gezamenlijk op. Dhr. J. van der Sanden bepleit samenwerking 
tussen de drie heemkundekringen in de gemeente Roosendaal. Dhr. R. Konings merkt op dat 
14 maart de nieuwe stichting Cultuurnetwerk Roosendaal van start gaat, die samenwerking 
tussen culturele organisaties wil bevorderen. 
 

9. Eventuele mededelingen. 
De voorzitter deelt mee dat dhr. H. Baselier geen attentie heeft ontvangen voor het feit dat hij 25 jaar 
betrokken is bij de werkgroep Redactie Jaarboek, omdat hij niet aanwezig kon zijn bij de presentatie 
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van het jaarboek. Hij nodigt dhr. Baselier uit om naar voren te komen om een boekenbon en een fles 
wijn in ontvangst te nemen. 
 

10. Rondvraag en sluiting. 
 
De heer C. Uijtdewilligen maakt het bestuur erop attent dat de contributiewijziging voor 2018 formeel in 
het Huishoudelijk Reglement moet worden vastgelegd. De algemene ledenvergadering stemt in om het 
Huishoudelijk Reglement aldus aan te passen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur. 
 
Na sluiting van de vergadering presenteert de voorzitter het boekje Van Aerdenborgh tot Zwanenburg. 
Project Historische Boerderijnamen in Nispen. Als vertegenwoordigster van alle deelnemers neemt 
mevr. L. Gommeren-van Eekelen het eerste exemplaar in ontvangst. Het boekje is te koop voor leden à 
€ 2 en niet-leden betalen € 4. De eigenaren van de in het boekje vermelde panden ontvangen een 
gratis exemplaar. 
 
 
Aldus vastgesteld door de Algemene Ledenvergadering, 
 
Nispen, 28 februari 2019 
 
 
 
 
De voorzitter,      De secretaris, 


